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Goedemorgen collega’s,

Hierbij de RIVM Persupdate van vrijdag 25 september 2020.

RIVM Persupdate vrijdag 25 september 2020

In deze persupdate aandacht voor: nieuw coronavirus, PFAS en griep.

Nieuw coronavirus

+ Donderdag 24 september

oO De gemeente Tilburg heeft gisteravond tot woede van velen een groot voetbalfeest toegestaan, waarbij honderden

supporters van Willem Il de coronamaatregelen schonden. De gemeente greep niet in en na het feest ontstonden

relletjes. De politievakbond spreekt van een mes in de rug van het zorgpersoneel. De VVD van een ‘eigen doelpunt in

onze strijd tegen corona’. Burgemeester Theo Weterings van Tilburg staat nog altijd achter het besluit om het feest toe

te staan. https://www.ad.nl/binnenland/woede-na-groot-voetbalfeest-in-tilburg-mes-in-rug-van-
zorgpersoneel~a7e9c259/

https://www.telegraaf.nl/nieuws/446422258/burgemeester-staat-achter-kijken-willem-ii-wedstrijd-op-plein-

bewuste-keuze

https://nos.nl/artikel/23497 14-grote-groep-willem-ii-supporters-bijeen-zonder-coronaregels-na-te-leven.html
0 Waar worden de meeste mensen besmet met corona? Op deze plekken loop je de grootste risico's (en dat is niet per

se in de horeca). https://www.dvhn.nl/extra/Waar-worden-de-meeste-mensen-besmet-met-corona-Op-deze-plekken-

loop-je-de-grootste-risicos-en-dat-is-niet-per-se-in-de-horeca-26047346.html

Oo Minister Van Nieuwenhuizen vindt het onbehoorlijk dat vliegtuigmaatschappij Ryanair tickets aanbiedt voor slechts

vijf euro naar gebieden waar code oranje van kracht is. Veel partijen in de Tweede Kamer zijn woedend over het

aanbieden van extreem goedkope tickets, terwijl het coronavirus weer oplaait. "Er is sprake van ordinaire dumping",
stelt CDA-Kamerlid Amhaouch. https://nos.nl/artikel/2349711-minister-stuntaanbiedingen-naar-oranje-coronalanden-

gotspe-maar-verbod-kan-niet.html

0 Van de 25 gemeentelijke gezondheidsdiensten (GGD’en) in Nederland slagen 21 er nu niet in het bron- en

contactonderzoek zelf uit te voeren. Dat erkent cGD-directeur [EEEin een interview met AD.

https://www.ad.nl/binnenland/ggd-directeur-we-kunnen-het-de-komende-weken-niet-bijbenen~adceec05/
O Het aantal patiénten dat op intensivecareafdelingen ligt, is gestegen naar 106. Dat zijn er twee meer dan de dag

ervoor. Dat blijkt uit gegevens van het Landelijk Codrdinatiecentrum Patiénten Spreiding (LCPS).
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https://www.telegraaf.nl/nieuws/985204832/aantal-coronapatienten-op-intensive-cares-stijgt-naar-106
© Het kabinet wil af van het strafblad bij een coronaboete, ook voor mensen die al een boete hebben gehad in de

afgelopen periode. Dat bevestigen bronnen in Den Haag. Het besluit valt vrijdag in de ministerraad.

https://www.trouw.nl/binnenland/bij-coronaboete-geen-strafblad-belooft-kabinet~b450136f/

0 Met stijgende verbazing ziet Lea Kant, één van de eerste coronapatiénten van Nederland, hoe steeds meer mensen

de coronamaatregelen aan hun laars lappen. Nadat zij ruim zes maanden terug besmet raakte en op de IC belandde, is

ze nog altijd niet hersteld. ‘lk ben de regels ook beu, maar op deze manier komen we nooit van het virus af.’

https://www.ad.nl/rivierenland/lea-is-na-zes-maanden-nog-niet-hersteld-van-corona-tweede-golf-maakt-me-boos-en-

verdrietig~®a4836095/

0 Zeker zes medewerkers van het Albert Schweitzer ziekenhuis zijn besmet geraakt met het coronavirus na het

bijwonen van een afscheidsbijeenkomst in het ziekenhuis zelf. Het ging om de locatie in Zwijndrecht. ledereen die bij
de bijeenkomst was, heeft de opdracht gekregen zichzelf te monitoren. https://www.ad.nl/dordrecht/medewerkers-

albert-schweitzer-ziekenhuis-besmet-met-corona-na-personeelsbhijeenkomst~a260d92e/
* Vrijdag 25 september

© In Utrecht is het afnemen van corona-sneltesten in een teststraat van start gegaan. Het is een proef van het UMC, in

de hoop erachter te komen hoe betrouwbaar de testen zijn. Als uit de onderzoeken blijkt dat de sneltesten goed

genoeg zijn, hoopt het kabinet dat ze vanaf november op grote schaal kunnen worden ingezet.

https://nos.nl/artikel/2349725-eerste-proef-met-snelteststraat-van-start-corona-uitslag-binnen-een-kwartier.html
* Verwacht zaterdag 26 september

0 InterviewIEEEin Trouw over de actuele situatie en mogelijke toekomstige maatregelen.
Oo Trouw: Als gunstige bhijvangst van de tweede coronagolf raken meer mensen immuun voor het virus. Met zijn relatief

losse beleid is Zweden volgens sommigen al hard op weg naar groepsimmuniteit. Wat leert dat Nederland? Met

bijdrage van[INCE

PFAS

De Europese autoriteit voor voedselveiligheid (EFSA) heeft een nieuwe studie gedaan naar de gezondheidsrisico’s van PFAS in

voedsel. In deze studie heeft EFSA een nieuwe gezondheidskundige grenswaarde voor (de optelsom van) vier PFAS-stoffen

vastgesteld, waaronder PFOA. De grenswaarde die EFSA heeft bepaald voor deze vier stoffen is lager dan de gezondheidskundige

grenswaarde die het RIVM in 2016 voor PFOA heeft afgeleid. Het RIVM onderzoekt nu wat dit voor Nederlandse risicogrenzen voor

PFOA en andere PFAS betekent. https://bodemnieuws.nl/cms/23418-aanscherping-gezondheidskundige-grenswaarde-pfas-door-
efsa.html

Griep

Huisartsen dénken voldoende te weten over griep. Maar over de complicaties en gevolgen van het influenzavirus op lange termijn

hebben ze onvoldoende kennis, blijkt uit nieuw onderzoek. https://www.trouw.nl/zorg/het-gros-van-de-nederlandse-huisartsen-

weet-onvoldoende-van-griep~b5bf69c7/

Met vriendelijke groet,
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